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                                     PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALMENAR 
                                                               Nº 11 

ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 

EL DIA 26 DE JUNY DE 2017 

 
LLOC DE CELEBRACIÓ: Casa de la Vila. Almenar 

DATA: 26 de juny de 2017 
HORA D’INICI: 20.00 h. 

HORA  DE FINALITZACIÓ: 22.00 h. 
CARÀCTER: Ordinària 

CONVOCATÒRIA: Primera 
 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA DARRERA SESSIÓ.- 
 

2.- MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 2/2017. APROVACIÓ INICIAL.- 
 

3.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE l’IVTM. 
APROVACIÓ INICIAL.- 
 

4.- POUM. MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 3 (PL. MIRÓ). APROVACIÓ 
INICIAL.- 
 

5.- PROPOSTA DE FESTES LOCALS PER AL 2018.- 
 

6.- RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS A FAVOR DE BENITO 
ARNÓ E HIJOS, S.A., PER OBRES DE PAVIMENTACIÓ DEL 2015.- 
 

7.- ARRANJAMENT DE CAMINS MUNICIPALS (CAMÍ DE TAMARIT DE 
LLITERA-CAMÍ GRALLES): IMPOSICIÓ I ORDENACIÓ DE CONTRIBUCIONS 
ESPECIALS PER AL SEU FINANÇAMENT.- 
 

8.- COMUNICACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2016.-  
 

9.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 

 

 

  
Almenar, 26 de juny de 2017 
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MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ASSISTENTS: 
 Alcaldessa 

Ma Teresa Malla Aige 
Tinents d’Alcalde:  

Ferran Sánchez Cuenca 
Carles Ferrer Martínez 
Jordi Sanuy Moncasi 

 Regidors: 
Raül Malla Ballesté 
Salvador Sarroca Barrull 
Joan Ibars Palau 
Carme Payró Bisart 
Juan Carlos Buchaca Colell 
Laia Cequiel Mir 
  

 Secretari-Interventor: 
Jose Luis Aspa Cortinat 

 
 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 
 

MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ABSENTS:  
 
              Jordi Malla Esqué (excusa assistència) 

  

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA DARRERA SESSIÓ.- 
 
Es sotmet a l’aprovació del Ple l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió ordinària de 
27 de març de 2017. 
 
No es formulen observacions, per tant, l’acta s’aprova per unanimitat. 

 
 
2.- MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 2/2017. APROVACIÓ INICIAL.- 
 
La Sra. Alcaldessa explica el contingut de la modificació pressupostària que contempla, 
en la vessant de les despeses: el reconeixement extrajudicial de crèdits objecte del punt 
6è de l’ordre del dia (13.918 euros), la reparació urgent de l’església (2.749,93 euros), la 
reparació urgent de les piscines (23.152,93 euros), les obres de condicionament de la 
banda est de l’Avinguda de Lleida (414.632,48 €), equipament informàtic per a la 
biblioteca (2.720,99 euros) i asfaltat de camins a la Bassanova (92.735,86 euros). 
 
La modificació es finança amb una baixa per anul·lació de crèdit en el compte d’inversió 
en administració electrònica (5.205 euros), majors ingressos en concepte d’ICIO motivats, 
sobre tot, per la llicència d’obres de la nova escola (36.000 euros), contribucions especials 
per l’asfaltat de camins de la Bassanova (63.585,34 euros), subvenció de l’IEI per 
l’equipament informàtic (2.449,58 euros), subvenció de la Diputació amb càrrec al Pla 
d’aigües per a les obres de l’Avinguda de Lleida (25.000 euros) i, la resta, remanent de 
tresoreria (417.671,07 euros). 
En definitiva, la modificació ascendeix a la quantitat de 544.705,99 euros.  
 



AJUNTAMENT D’ALMENAR  
 
Full d’Informació Municipal nº 9                                  
 
El Sr. Ibars formula les següents preguntes: 
 
En relació a la reparació de les piscines i en base al que diuen els informes tècnics, 
pregunta a quines empreses especialitzades s’ha consultat. 
 
Pregunta també quines comparacions s’han fet per determinar si les noves esquerdes 
coincideixen amb les antigues, critica els informes tècnics perquè parlen d’un consum 
excessiu de sal o de fuites sense quantificar aquest consum o l’aigua perduda.  
 
Per últim pregunta perquè les piscines han estat buides des de desembre quan els 
informes tècnics i l’empresa diuen que no s’han de sotmetre a canvis extrems de 
temperatura i això s’aconsegueix mantenint-les amb aigua.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que les qüestions tècniques que planteja el Sr. Ibars són 
alienes al punt de l’ordre del dia que és objecte de debat: la modificació de crèdits. 
 
No obstant, ofereix al Sr. Ibars la possibilitat de formular-les per escrit o bé posar-se en 
contacte amb el tècnic municipal. 
 
Afegeix la Sra. Alcaldessa que els mitjans de mesura i dosificació amb els que es contava 
eren molt precaris, mancança aquesta que ara s’està solucionant. Per altra banda, el 
buidat de les piscines va ser inevitable per a la seva reparació. 
 
El Sr. Ibars pregunta si es podrà recuperar la despesa de la reparació. La Sra. Alcaldessa 
contesta que s’està estudiant aquesta i les possibles que hi hagi en el futur, perquè la 
reparació efectuada no és una solució definitiva als defectes que presentava l’obra.  
 
En relació a l’Avinguda de Lleida el Sr. Ibars critica el fet de que es convoqui concurs per 
adjudicar-les abans de que el Ple aprovi la modificació. Contesta la Sra. Alcaldessa que 
es tramita simultàniament per guanyar temps. 
 
Considera també, el Sr. Ibars, que no era una obra prioritària, ja que tenint en compte la 
imminent obertura de l’autovia seria més lògic prioritzar l’accés a aquesta, que es 
convertirà en l’entrada principal al poble. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que aquesta era una actuació que va quedar penjada i que es 
va considerar que s’havia de tancar. Per altra banda, l’accés a l’autovia, previsiblement, 
tindrà un cost molt superior. 
 
El Sr. Ibars pregunta, també, com és que el pressupost es preveu de 414.000 euros quan 
es treu a licitació per 312.000 euros. 
 
Per indicació de la Sra. Alcaldessa contesta el Secretari-Interventor que el pressupost 
comprèn l’import de les obres, projecte base més les millores a oferir pels licitadors, i els 
serveis del tècnic director. 
 
El Sr. Ibars manifesta que els regidors d’ASPV votaran en contra. 
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Sotmesa la proposta a votació, dóna el següent resultat:  
 

- Vots a favor.............. SIS (6) 
- Vots en contra.......... QUATRE (4) 
- Abstencions.............. CAP (0) 

 
Per tant, la Corporació,  
 
ACORDA:  
 
Primer: Aprovar la modificació de crèdits al pressupost vigent comprensiva dels 
suplements de crèdits i crèdits extraordinaris següents:  
 

 

 
PRESSUPOST DE DESPESES  

SUPLEMENTS DE CRÈDIT  

 

1532 210 
 

Pavimentació vies públiques 13.918,80 

 
333 212 

 
Edificis i altres construccions. 2.749,93 

 
342 212 

 
Edificis i altres construccions. 23.152,93 

CRÈDITS EXTRAORDINARIS   

 

1532 619 
 

Inversió de reposició d’infraestructures i bens 
destinats a ús general 

414.632,48 

 

3321 626 
 

I. Nova associada al funcionament operatiu dels 
serveis 

2.720,99 

 

454 619 
 

Altres inversions de reposició d'infraestructures i 
bens destinats a ús general 

92.735,86 

BAIXES PER ANUL.LACIÓ   

 

9201 641 
 

Inversions de caràcter immaterial -5.205,00 

 
   

                                                   TOTAL DESPESES 544.705,99 

 
     

 
 
 

 

 

PRESSUPOST D'INGRESSOS 
 

MAJORS INGRESSOS  
 

 

  
290 

IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS, 
INSTAL.LACIONS I OBRES 

36.000,00 

NOUS INGRESSOS  
  

 
  

350 CONTRIBUCIONS ESPECIALS 63.585,34 

 
  

761 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 2.449,58 

 
  

761 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 25.000,00 

REMANENT TRESORERIA 2016   

 
  

870 REMANENT TRESORERIA 417.671,07 

 
   

                                                  TOTAL INGRESSOS  544.705,99 

 

Segon: Sotmetre a informació pública el present acord pel termini de quinze dies. 
 
Tercer: L’aprovació inicial esdevindrà definitiva en cas de no presentar-se al·legacions en 
el tràmit d’informació pública, sense necessitat de nou acord exprés.  
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3.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE l’IVTM. 
APROVACIÓ INICIAL.- 
 
La Sra. Alcaldessa exposa que el Ple, en sessió de 8 d’abril de 2013, va modificar 
l’ordenança reguladora de l’IVTM per establir una bonificació del 75 per cent als vehicles 
elèctrics o amb un sistema híbrid per tal de promoure les tecnologies netes. 
 
En sessió de 30 de setembre de 2016, el Ple va acordar suprimir la bonificació prevista 
per als vehicles d’una antiguitat superior als 25 anys, considerant que resultava 
contradictòria amb l’anterior, i va deixar vigent la dels vehicles homologats com a històrics. 
 
Algun contribuent afectat ha manifestat la seva preocupació a l’Ajuntament per la 
repercussió econòmica d’aquesta modificació de l’ordenança, donat que assolir 
l’homologació oficial comporta unes elevades despeses i es tracta d’un requisit formal que 
no afegeix cap garantia envers la finalitat de l’ordenança: són vehicles que només circulen 
amb motiu d’exposicions, celebracions, concentracions d’aficionats etc. 
 
És per això que es sotmet a l’aprovació del Ple la modificació de l’Ordenança fiscal Núm. 
3, reguladora de l’Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica i s’estableix, a l’empara de 
l’art. 95.5 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals establint el següent règim de bonificacions: 
 
- 75% per als vehicles tipus turisme elèctrics o amb un sistema híbrid.  

 
- 50% als vehicles catalogats com a històrics d’acord amb el que disposa el Reial Decret 

1247/ 1995, de 14 de juliol. 
 

- 50% per als vehicles que, sense haver obtingut la homologació com a històrics 
compleixin els següents requisits: 
 
a) Que tinguin una antiguitat superior a 30 anys.  
b) Que el titular tingui un altre vehicle enregistrat al padró municipal de vehicles 

d’Almenar que no compleixi les condicions de vehicle antic o històric. 
 
Tots els regidors manifesten la seva conformitat amb la proposta, per la qual cosa la 
Corporació, per unanimitat i majoria absoluta del nombre legal dels seus membres,  
 
ACORDA:  
 
Primer: Donar la següent redacció a l’art. 4.2 de l’Ordenança Fiscal núm. 3 reguladora de 
l’Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica:  
 

“Art. 4.2: S’estableixen les següents bonificacions a la quota:  
 
- 75% per als vehicles tipus turisme elèctrics o amb un sistema híbrid.  
- 50% als vehicles catalogats com a històrics d’acord amb el que disposa el Reial 

Decret 1247/ 1995, de 14 de juliol. 
- 50% per als vehicles que, sense haver obtingut la homologació com a històrics 

compleixin els següents requisits: 
a) Que tinguin una antiguitat superior a 30 anys.  
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b) Que el titular tingui un altre vehicle enregistrat al padró municipal de vehicles 

d’Almenar que no compleixi les condicions de vehicle antic o històric.” 
 
Segon: El present acord entrarà en vigor l’exercici 2018. 
 
Tercer: Exposar-ho al públic pel termini de trenta dies durant els quals es podran 
presentar al·legacions i suggeriments. 
 
Quart: L’aprovació inicial esdevindrà definitiva sense necessitat de nou acord exprés si no 
es presenten al·legacions. 

 
 
4.- POUM. MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 3 (PL. MIRÓ). APROVACIÓ 
INICIAL.- 
 
La Sra. Alcaldessa explica els antecedents del problema explicant que durant la tramitació 
del POUM, (aprovació inicial, exposició pública, aprovació provisional i tramesa a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme) no va quedar clar el caràcter públic o privat del que és 
la Pl. Miró, ni els propietaris van al·legar mai res. 
 
Va ser a l’últim tràmit, a l’aprovació definitiva, quan Urbanisme va demanar a l’Ajuntament 
que definís el caràcter públic o privat de la Pl. Miró, contestant l’Ajuntament que era un 
espai privat. 
 
Els propietaris han manifestat la seva disconformitat al·legant que es tracta d’una errada i 
demanant la seva correcció per qualificar-la com a zona verda pública, el que els 
permetria obtenir alguna compensació per la seva cessió. 
 
Cal tenir en compte que l’Ajuntament no es veuria obligat a fer l’adquisició fins passats 6 o 
7 anys, raó per la qual la valoració és molt relativa. També es pot procedir, al seu 
moment, a una permuta o a la compensació amb uns altres terrenys. 
 
Acaba dient la Sra. Alcaldessa que l’equip de govern opina que és preferible modificar el 
POUM i solucionar el problema a arriscar-se a un contenciós de resultat incert. 
 
El Sr. Ibars considera que el motiu de qualificar la plaça com a zona verda privada no és 
fruit d’una errada sinó d’un acord anterior entre l’Ajuntament i el propietari: Es va deixar 
construir els blocs de darrera cedint el terreny de davant. Hi ha un estudi de detall anterior 
aprovat pel Ple i per Urbanisme en el que el promotor es compromet a cedir 495 m2, si bé 
a l’hora de fer la cessió no es van posar d’acord. 
 
En opinió del Sr. Ibars, la modificació que es proposa comporta que l’Ajuntament haurà 
d’expropiar uns terrenys que l’estudi de detall preveia que s’havien de cedir. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que cedir no es sinònim de donar. 
 
Els regidors d’ASPV manifesten que s’abstindran. 
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Sotmesa la proposta a votació, aquesta dóna el següent resultat:  
 

- Vots a favor.............. SIS (6) 
- Vots en contra.......... CAP (0) 
- Abstencions.............. QUATRE (4) 
 

Per tant, la Corporació, amb la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
Corporació, exigida per l’art. 114.3.k de la Llei Municipal, 

 
ACORDA:  

 
Primer: Aprovar inicialment la Modificació puntual núm. 3 del POUM d’Almenar, d’acord 
amb el projecte “REORDENACIÓ DE L’ESPAI LLIURE A LA CONFLUÈNCIA DEL 
CARRER TRULLETS AMB EL CARRER CERÉS”, redactat per l’arquitecte municipal 
Xavier Gelonch i Pifarré. 
 
Segon: Sotmetre l’expedient a informació pública pel termini d’un mes, durant el qual es 
podrà examinar a les oficines municipals i presentar al·legacions i suggeriments, donant 
audiència també als municipis limítrofs. 
 
Tercer: Demanar als Serveis Territorials del Departament de Territori i Sostenibilitat a 
Lleida que sol·liciti els informes sectorials procedents per incorporar-los a l’expedient. 
 
Quart.- Suspendre les llicències d’edificació, reforma, rehabilitació de construccions, 
d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals 
connexes establertes per la legislació sectorial, excepte aquelles que siguin compatibles 
amb el planejament vigent, i no es vegin condicionades per les modificacions proposades 
o siguin compatibles amb aquestes. 
 
També es suspèn la tramitació de projectes de gestió urbanística i d’urbanització 
complementaris, d’edificació, reforma o rehabilitació de construccions, d’instal·lació o 
ampliació d’activats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial, en els sectors afectats per la present modificació 
puntual.  
 
Cinquè.- Fer constar que contra l’acord del punt anterior, per tractar-se d’un acte de tràmit 
qualificat, es podrà interposar recurs contenciós-administratiu davant el Jutjat Contenciós-
Administratiu de Lleida, en el termini de dos mesos o, alternativament i potestativa recurs 
de reposició davant el Ple, en el termini d’un mes. 

 
 
5.- PROPOSTA DE FESTES LOCALS PER AL 2018.- 
 
D’acord amb el que preveu l’Ordre TSF/101/2017, de 25 de maig, l’Alcaldia proposa i la 
Corporació, per unanimitat,  
 
ACORDA:  
 
Primer: Proposar les següents festes locals al municipi d’Almenar per al 2018:  
 
 



AJUNTAMENT D’ALMENAR  
 
Full d’Informació Municipal nº 9                                  

 
- 19 de gener, Sant Sebastià. 
- 24 de setembre, Fira de Setembre. 

 
Segon: Comunicar-ho a la Generalitat. 
 

 
6.- RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS A FAVOR DE BENITO 
ARNÓ E HIJOS, S.A., PER OBRES DE PAVIMENTACIÓ DEL 2015.- 
 
La Sra. Alcaldessa explica que l’empresa Benito Arnó e Hijos, SA, va reclamar el 
pagament per obres fetes al juny de 2015, just abans de canviar l’equip de govern, d’un 
cost de 20.000 euros. 
 
Atès que a l’Ajuntament no hi havia constància de cap antecedent relacionat amb aquesta 
obra, es van demanar explicacions a l’empresa que va informar que l’obra l’havia 
encarregat l’anterior equip de govern de forma verbal. 
 
Comprovada la realitat de l’obra, es va procedir a mesurar-la i fer unes cates pels serveis 
tècnics municipals, considerant que l’import correcte a pagar era el d’11.503,14 euros. 
 
Comunicada la valoració del tècnic municipal a l’empresa, aquesta ha manifestat la seva 
conformitat el dia 14 de juny de 2017. 
 
Tots els membres de la Corporació manifesten la seva conformitat amb la proposta, per 
tant, la Corporació, per unanimitat, vist el que disposa el R.D. Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, art. 163, 169.6, 173.5, 176 i 179, i el R.D. 500/1990, de 20 d’abril, art. 25.1, 26.2 i 
60.2, 
 
ACORDA:  
 
Primer: Reconèixer a favor de BENITO ARNÓ E HIJOS, S.A. un crèdit de 13.904,59 euros 
(IVA inclòs) per asfaltar els carrers Dos de maig, lateral local social, Tarragona i Trullets, 
al juliol del 2015. 
 
Segon: Procedir al seu pagament un cop aprovada definitivament la corresponent 
consignació pressupostària. 

 
 
7.- ARRANJAMENT DE CAMINS MUNICIPALS (CAMÍ DE TAMARIT DE 
LLITERA-CAMÍ GRALLES): IMPOSICIÓ I ORDENACIÓ DE CONTRIBUCIONS 
ESPECIALS PER AL SEU FINANÇAMENT.- 
 
El Sr. Sanuy, regidor de l’àrea, explica, contestant preguntes del Sr. Ibars, que s’ha triat 
aquest camí (el que passa pel nucli de la Bassanova i continua pel de Tamarit) perquè els 
veïns ho han demanat. 
 
Tots els veïns hi estan d’acord menys dos, per aquest motiu es tramitarà un expedient de 
contribucions especials. 
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El criteri per decidir que l’aportació municipal sigui del 30% és que sempre s’ha fet així en 
aquest tipus d’obra.  
 
Tots els regidors manifesten la seva conformitat amb la proposta, per tant, la Corporació, 
per unanimitat, la qual cosa suposa la majoria absoluta del nombre legal de membres de 
la Corporació, 
 
 
ACORDA:  
 
Primer: Imposar contribucions especials per al finançament de les obres “ARRANJAMENT 
DE CAMINS MUNICIPALS A ALMENAR (LLEIDA): CAMÍ DE TAMARIT DE LLITERA-
CAMÍ DE LES GRALLES”, segons memòria valorada redactada pel tècnic municipal i 
aprovada per la Junta de govern el 25 de maig de 2017.  
 
Segon: Ordenar el tribut d’acord amb els següents paràmetres:  
 

- Cost provisional de l’obra............... 92.735,86 € 
- Aportació municipal (30%)............. 64.915,10 € 
- Contribucions especials (70%)........ 27.820,76 € 
 

Tercer: Aplicar com a mòdul de repartiment el de la superfície de les finques usuàries dels 
camins, establint, respecte a les edificacions, les següents equivalències:  
 

- Una granja: 5 hectàrees  
- Un habitatge: 1 hectàrea  

 
Quart: Aprovar la relació de subjectes passius, especialment beneficats per les obres, que 
consten a l’expedient amb els càlculs i les quantitats que li correspon abonar a cada un 
d’ells. 
 
Cinquè: Sotmetre el present acord a informació pública pel termini de trenta dies amb 
notificació personal a cada subjecte passiu, advertint-los que durant aquest termini es 
poden constituir en associació administrativa de contribuents, d’acord amb el que disposa 
l’art. 36.2 de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 
 
8.- COMUNICACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2016 
 
D’acord amb el que disposa la normativa vigent, l’Alcaldia dóna compte de la liquidació del 
Pressupost de l’exercici 2016, aprovada per Decret núm. 32/2017, que dóna un resultat 
pressupostari ajustat de 169.173,31 euros. 
 
La Corporació resta assabentada. 
 
El Sr. Ibars comenta que la situació econòmica de l’Ajuntament és bona, segons es 
desprèn de la liquidació, i això hauria de permetre afrontar alguna de les necessitats 
urgents del poble que no s’estan cobrint. Disposar d’un remanent de tresoreria de 
930.217,72 euros hauria de permetre actuacions que el poble necessita, com ara:  
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- Millorar neteja i manteniment espais públics. 
- Treballar intensament en la promoció econòmica del poble. 
- Facilitar l’accés als que tenen menys recursos a determinats serveis públics com és 

la llar d’infants.  

 
 
9.- PRECS I PREGUNTES.-   
 
La Sra. Cequiel, en relació a les obres de la Baixada del Calvari formula les següents 
preguntes:  
 
1. Estan acabades les obres?  

La Sra. Alcaldessa contesta que sí, si bé s’ha detectat algun detall que el contractista 
haurà de corregir, per exemple, s’ha detectat el pinçament d’un tub al instal·lar els 
cables de baixa tensió. L’empresa haurà d’esmenar el problema. 
 

2. Pregunta si s’ha previst la recollida d’aigües de la zona de la bassa, ja que abans hi 
havia una canaleta que no hi és ara. 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha instal·lat un drenatge. 

 
3. Pregunta si s’ha aplicat alguna penalització per demora en l’execució.  

Contesta la Sra. Alcaldessa que no perquè no hi va haver demora, l’obra havia 
d’acabar al maig. Només quedaven petits retocs.  
 

4. Pregunta si el reductor de velocitat que s’ha col·locat a l’extrem inferior del carrer no 
resultarà  incòmode per als vehicles i especialment per als pagesos. 
El Sr. Sarroca contesta que aquests dispositius sempre son incòmodes, però és 
imprescindible.  
 

5. Pregunta que s’està fent a la bassa.  
Contesta la Sra. Alcaldessa que, de moment, netejar-la. Més endavant es decidirà que 
es fa. 
El Sr. Sanchez afegeix que s’ha pensat adequar-la per a que els més petits 
d’“Esportaventur” hi puguin fer l’activitat de piragües a l’estiu en comptes d’anar al 
pantà de Fenollet com anys anteriors.  

 
6. Pregunta si se sap el cost de les pedres que s’han col·locat. 

La Sra. Alcaldessa contesta que encara no, perquè aquesta mateixa setmana encara 
se n’han portat dos camions. 

 
El Sr. Buchaca formula les següents: 
 
1. Pregunta si hi ha algun criteri o alguna norma per decidir on es posen els badens del 

poble. 
      La Sra. Alcaldessa contesta que ho decideix el tècnic municipal. 
 
2. Pregunta per la canonada d’aigües pluvials del C/ Espadós que hi ha uns 70-80 m. de 

canonada aixecada. S’ha mirat. Demana que s’arregli ara que no es perjudicarien els 
conreus. 
El Sr. Sanuy contesta que es pensa arreglar, que no s’ha fet ja per l’acumulació de 
treball de la brigada.  
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3. Comenta que hi ha camins que es fan malbé per les fuites de regs i pregunta si ha 

alguna ordenança que reguli la distància dels aspersors al camí i algú que la faci 
complir.  
 
El Sr. Sanuy contesta que hi ha una ordenança que estableix la distància de 50 cm. 
 

4. Pregunta pel cost de les obres d’asfaltat de la banqueta del Canal de Pinyana i les 
baixades.  

      El Sr. Sanuy contesta que uns 24.000 euros.  
 
5. Pregunta pel destí que es pensa donar a la subvenció per obres amb àrids reciclats 

amb un pressupost de 300.000 euros.  
El Sr. Sanuy contesta que es destinaran a arranjament de camins. Explica el Sr. Sanuy 
que es tracta de residus provinents d’obra pública, de carreteres, que és un material 
que no presenta els problemes dels provinents de la construcció que van motivar la 
renúncia a una subvenció concedida d’11.000 euros. La subvenció és de l’Agència de 
Residus. 

 
Seguidament, la Sra. Payró felicita a l’equip de govern per haver solucionat la mancança 
d’un espai per acollir animals de companyia. 
 
La Sra. Payró demana també que es valori la possibilitat d’obrir abans les piscines, si les 
circumstàncies climatològiques ho aconsellen. 
 
El Sr. Sánchez contesta que la data d’obertura s’ha vist condicionada per la fumigació que 
s’ha fet abans i la disponibilitat de socorristes. 
 
La Sra. Payró formula les següents preguntes: 
 
1. Obres de reparació de la teulada de l’escola.  

El Sr. Raül Malla contesta que s’iniciaran demà per l’empresa Almalguaicon SL, que va 
ser l’oferta més barata. El pressupost és d’uns 25.000 euros. 
 

2. Quan està previst instal·lar l’ascensor a la biblioteca? 
La Sra. Alcaldessa contesta que de moment s’ha aprovat el projecte, ara s’haurà de 
treure a concurs. 

 
3. Es sap alguna cosa sobre l’escola nova? 

El Sr. Raül Malla contesta que a les recents reunions que ha assistit al Departament 
l’han informat de que les obres estan per sortir a licitació. 

 
El Sr. Ibars fa referència a dues subvencions que s’han convocat recentment: per a 
inversions en camins públics locals 2018-2020 i del SOC per a treballadors als barris que 
es podria aprofitar per a les tasques de restauració del casc antic. 
 
Respecte a la primera contesten la Sra. Alcaldessa i el Sr. Sanuy afirmativament. En un 
principi es pensava demanar per un pont al riu, projecte que encara no està prou madur, 
també es va pensar aplicar als camins de la Bassanova, però no es complien les 
condicions de pressupost màxim. 
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Respecte a la segona, la Sra. Alcaldessa informa que es sap que hi és però de moment 
no s’ha decidit res. 
 
El Sr. Ibars trasllada a l’Ajuntament la queixa dels veïns de la Pl. del Diamant perquè hi ha 
un llum que crema tota la nit i s’hi acumula molt jovent. L’Alcaldessa contesta que el nom 
correcte de la plaça es “Noguera-Ribagorçana” i que la llum s’apaga com totes a les 12, 
apagar-la a una altra hora exigiria fer un circuit especial només per aquesta. 
 
El Sr. Ibars felicita a l’equip de govern per la trobada gegantera i pregunta per què no van 
sortir els d’Almenar i els cap-grossos. 
 
El Sr. Raül Malla contesta que els gegants d’Almenar pesen massa, els van posar rodes, 
però tampoc va resultar. Es buscarà alguna solució.  
 
Per als cap-grossos no hi va haver suficients voluntaris.  
La Sra. Payró proposa fer ebandos per portar-los.  
 
En relació als parcs infantils el Sr. Ibars pregunta si s’ha fet alguna cosa. 
 
L’Alcaldessa contesta que s’ha fet molt, però que és una tasca de conservació que s’ha 
de fer de forma contínua, hi hauria d’haver una persona destinada a la conservació i 
reparacions dels parcs.  
 
El Sr. Ibars reitera la pregunta que, segons diu, va fer al darrer Ple i no va sortir a l’acta, 
en relació al contracte del tècnic municipal, dient que ha cobrat aproximadament 50.000 
euros quan, segons el contracte amb l’Ajuntament, sols hauria d’haver cobrat 14.000, els 
altres 30.000 se l’hi han adjudicat “a dit”. Pregunta per què no es demanen tres 
pressupostos per als projectes que es fan.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que si bé hi ha projectes que es poden encarregar a tècnics 
externs, els relacionats amb l’urbanisme és preferible que els faci el tècnic municipal que 
porta el dia a dia i coneix la problemàtica del municipi. 
 
Per acabar, el Sr. Ibars felicita pels bancs de plàstic reciclat de la Pl. Montserrat i proposa 
que s’hi col·loqui algun cartell indicant que aquell plàstic s’ha obtingut gràcies als envasos 
dipositats al contenidor groc. 
 
 
Un cop esgotat l’ordre del dia, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent l’hora i data 
assenyalades a l’encapçalament. 
 
Vist i plau,                                                                                          En dono fe,  
L’ALCALDESSA,                                                                     EL SECRETARI, 
 

 

 

          


